
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
4. KOOSSEISU 63. ISTUNGI

PROTOKOLL

Jõhvis               16. septembril 2021  nr 63

Istungi algus kell 16.00,
             lõpp kell 17.10.

Osa  võtsid:  vt  Jõhvi  Vallavolikogu  liikmete  kvoorumi  leht,  vallavanem  Maris  Toomel,
abivallavanemad  Jüri  Konrad  ja  Max  Kaur,  vallasekretär  Aksana  Pungas,  haridus-,  kultuuri-  ja
spordinõunik Maria Laanemäe, hankespetsialist Mare Rebban, finantsjuht Küllike Olup, sisekontrolör
Urmas Tross, õigusnõunik Silver Peepmaa, keskkonnaspetsialist Svetlana Jürgens, sotsiaalteenistuse
juht Sirli Tammiste.
Saalis viibis hulgaliselt külalisi ja ajakirjanikke.

Istungit  juhatas  volikogu  esimees  Niina  Neglason,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja  Maire
Lumiste.

Kohal  olid  14 volikogu  liiget  (puudusid  N.Ossipenko,  R.Graf,  A.Romanovitš,  P.Orav,  D.Smirnov,
S.Andrejev ja S.Tulski)
Volikogu  esimees   õnnitles  sünnipäevalisi  Paul  Paasi  ja  Aleksandr  Romanovitšit  ning  edastas
alljärgneva info:
 - Arvo Aller on volikogu liikme volitused peatanud, volikogus jätkab tööd asendusliikmena Viktor 
Rumjantsev;

Niina Neglason: kes on esitatud päevakorraprojekti kinnitamise poolt?
13 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) o t s u s t a t i: kinnitada alljärgnev päevakord:
1. Jõhvi Vallavolikogu esimehele umbusalduse avaldamine
2. Jõhvi vallavanemale umbusalduse avaldamine 
3. Jõhvi abivallavanem Jüri Konradile umbusalduse avaldamine 
4. Jõhvi abivallavanem Max Kaurile umbusalduse avaldamine 
5. Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni esimehele umbusalduse avaldamine 
6. Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni  aseesimehele umbusalduse avaldamine
7.  Jõhvi  Vallavolikogu  20.  detsembri  2018  määruse  nr  42  „Jõhvi  valla  eelarvest  sotsiaaltoetuste
maksmise tingimused ja kord“ muutmine
8. Vallavalitsusele ülesande andmine (fassaadid)
9.  Jõhvi Vallavolikogu 17. juuli 2021 määruse nr 101 „Sporditegevuse toetamise kord Jõhvi vallas“ 
muutmine
10. Kinnistu asukohaga Jõhvi linn, Kaare 3 otsustuskorras tasuta kasutusse andmine ( II lugemine)
11. Jõhvi valla 2021. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine
12. Jõhvi valla arengukava 2022 – 2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2022 – 2025 kinnitamine
13. Jõhvi valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2021 – 2032 kinnitamine
14. Jõhvi valla sisekontrolli  rakendamise kord (II lugemine)
15. Jõhvi valla Pargitaguse küla Sarapuu ja Pihlaka kinnistute detailplaneeringu kehtestamine
16. Isikukeskse erihoolekande teenusmudeli rakendamiseks toetuse taotlemise volitamine ja rahalise 
kohustuse võtmine
17. Loa andmine hangete korraldamiseks



18. Jõhvi Vallavolikogu valimiseks jaoskonnakomisjonide moodustamine
19. Rahaliste kohustuste võtmine (eterniidijäätmed)
20.  Rahaliste kohustuste võtmine (biokompostrid)
21.  Nõusoleku andmine volikogu liikmete vallavalitsuse komisjoni liikmeks kinnitamiseks.

Päevakorrapunkt nr 1
Jõhvi Vallavolikogu esimehele umbusalduse avaldamine
Ettekandja: Niina Neglason

Poolt 5, vastu 7 volikogu liiget (kaks volikogu liiget ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 2
Jõhvi vallavanemale umbusalduse avaldamine
Ettekandja: Niina Neglason.

Poolt 4, vastu 7 volikogu liiget (kolm volikogu liiget ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 3
Jõhvi abivallavanem Jüri Konradile umbusalduse avaldamine 
Ettekandja: Niina Neglason.

Poolt 4, vastu 8 volikogu liiget (kaks volikogu liiget ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 4
Jõhvi abivallavanem Max Kaurile umbusalduse avaldamine 
Ettekandja: Niina Neglason.

Poolt 3, vastu 7 volikogu liiget (neli volikogu liiget ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 5
Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni esimehele umbusalduse avaldamine 
Ettekandja: Niina Neglason.

Poolt 4, vastu 8 volikogu liiget (kaks volikogu liiget ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 6
Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni aseesimehele umbusalduse avaldamine 
Ettekandja: Niina Neglason.

Poolt 4, vastu 9 volikogu liiget (üks volikogu liige ei hääletanud).
Seega ei leidnud umbusaldusavaldus toetust.

Päevakorrapunkt nr 7
Jõhvi Vallavolikogu 20. detsembri 2018 määruse nr 42 „Jõhvi valla eelarvest sotsiaaltoetuste maksmise
tingimused ja kord“ muutmine
Ettekandja: eelnõu esitaja, volikogu liige Aleksei Naumkin.
Maris  Toomel:  edastan  vallavalitsuse  seisskoha,  iseenesest  on  mõte  hea,  kuid  eelnõu  on sisutühi,
arusaamatuks jääb,  millised on nn objektiivsed põhjused. Puudub analüüs, eelnõu on ellu kutsutud



kiirustades ja jätab poliitilise maigu. Kuna 1. septembrist on meil tööl ka uus sotsiaalteenistuse juht,
siis teen ettepaneku, et tuleme eelnõuga uuesti novembrikuu volikogusse.
Aleksei Naumkin andis omapoolseid selgitusi.
Maris Toomel: puuduvad numbrid, analüüs mida tähendab see valla eelarvele.
Aleksie Naumkin: eeldasin, et analüüsi teeb vallavalitsus.
Maris Toomel: see pole meie eelnõu.
Niina Neglason: kui volikogu liige tuleb välja oma eelnõuga, on eelduseks, et arvestused ja analüüs on
tehtud.
Martin Repinski: 750 eurot sünnitoetuseks on kõrgeim Eestis. Kui tulime sellega välja, oli asi läbi
mõeldud ja arvestatud, et ei too suurt survet eelarvele. Mina ei poolda Aleksei varianti, kuid juhul, kui
on tegemist üksikvanemaga, siis võiks seda rakendada.
Sirli Tammiste: kehtiva määruse järgi saab üksikvanem täissumma.
Martin Repinski: kui tuleb arutusele sotsiaaltoetuste uus kord, saab korrigeerida täiendavalt.

Niina Neglaosn: teen ettepaneku, et täna oli esimene lugemine, teine lugemine toimub siis, kui on
lisatud analüüs ja arvestused.

O t s u s t a t i: 11 poolt- ja 1 erapooletu häälega (kolm volikogu liiget ei hääletanud) suunata eelnõu
teisele lugemisele.

Päevakorrapunkt nr 8
Vallavalitsusele ülesande andmine (fassaadid)
Ettekandja: eelnõu esitaja, volikogu liige Aleksei Naumkin. 
Niina Neglason: arvan, et kuu aega on korra väljatöötamiseks lühike aeg, vallavalitsusel on ka teisi
ülesandeid.
Maris Toomel: hea idee, järgmise aasta eelarvesse on planeeritud 50 000 eurot.
Aleksei Naumkin: enne peaks ikka kord olema ja siis planeerima raha.
Paul  Paas: toetan ettepanekut, et kuu aega on korra väljatöötamiseks lühike aeg, kui rääkida siis 4-5
kuust, nt võiks detsembri lõpuks.

Istungile saabus volikogu liige Sergei Andrejev.

Niina Neglason: kes on muudatusettepaneku, et tähtajaks neli kuud poolt?
Muudatusettepaneku poolt oli 9  ja 1 oli erapooletu, 5 volikogu liiget ei hääletanud.

O t s u s t a t i: 9 poolthäälega koos sisse viidud muudatusettepanekuga  vastu võtta vallavolikogu
otsus nr 351 „Vallavalitsusele ülesande andmine”(lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 9
Jõhvi  Vallavolikogu 17.  juuli  2021 määruse  nr  101 „Sporditegevuse  toetamise  kord  Jõhvi  vallas“
muutmine
Ettekandja: Maria Laanemäe.

O t s u s t a t i:  13 poolthäälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) anda vallavolikogu määrus nr
105 „Jõhvi Vallavolikogu 17. juuli 2021 määruse nr 101 „Sporditegevuse toetamise kord Jõhvi vallas“
muutmine (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 10
Kinnistu asukohaga Jõhvi linn, Kaare 3 otsustuskorras tasuta kasutusse andmine ( II lugemine)
Ettekandja: Silver Peepmaaa

O t s u s t a t i: 14 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
352  „Kinnistu  asukohaga  Jõhvi  linn,  Kaare  3  otsustuskorras  tasuta  kasutusse  andmine”  (lisatud
protokollile).



Päevakorrapunkt nr 11 
Jõhvi valla 2021. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine
Ettekandja: Küllike Olup.

O t s u s t a t i:  14 poolthäälega (üks volikogu liiget ei hääletanud) anda vallavolikogu määrus nr  106
„Jõhvi valla 2021. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 12
Jõhvi valla arengukava 2022 – 2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2022 – 2025 kinnitamine
Ettekandja: Silver Peepmaa.  Eelnõu koostaja Rein Luuse on vajadusel läbi interneti nõus selgitusi
jagama.
Martin  Repinski:  ettepanek  tänaseselt  kultuurikomisjonilt  tuleb,  et  katkestada  teine  lugemine  ja
menetleda edasi järgmisel istungil, kuna kultuurikomisjon soovib veel muudatusettepanekuid teha.
Niina  Neglason:  6.  oktoobril  toimub  eestseisuse  koosolek,  järgmine  istung  on  planeeritud  14.
okoobrile,  muudatusettepanekud peaksid enne eestseisust olema tehtud, tähtajaks siis 5. oktoober.
Küllike Olup: kui muudatusettepanekud hõlmavad ka eelarvestrateegiat, tuleb teha ringi terve tekst ja
jääme küll ajahätta.
Niina Neglason: kinnitame siis muudatusettepanekute tegemise tähtajaks 30. september.

O t s u s t a t i: 11 poolthäälaega (neli volikogu liigete ei hääletanud)  katkestada eelnõu teine 
lugemine, muudatusettepanekute tähtajaks kinnitada 30. september 2021.

Päevakorrapunk nr 13
Jõhvi valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2021 – 2032 kinnitamine
Ettekandja: Svetlana Jürgens.

O t s u s t a t i:  14 poolthäälega (üks volikogu liiget ei hääletanud) anda vallavolikogu määrus nr  107
„Jõhvi valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2021 – 2032 kinnitamine” 
(lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 14
Jõhvi valla sisekontrolli  rakendamise kord (II lugemine)
Ettekandja: Urmas Tross tutvustas vallavalitsuse poolt ja volikogu liikme Sergei Andrejevi poolt tehtud
muudatusettepanekuid (lisatud protokollile).
Paul Paas: arutatud nii revisjonikomisjonis kui majandus- ja eelarvekomisjonis ja heaks kiidetud.

Muudatusettepanekute poolt oli 14 volikogu liiget (üks volikogu liige ei hääletanud).

O t s u s t a t i: 14 poolthäälega (üks volikogu liiget ei hääletanud) anda vallavolikogu määrus nr  108
„Jõhvi valla sisekontrolli  rakendamise kord” (lisatud protokollile).

Istungilt lahkus Allan Mänd.

Päevakorrapunkt nr 15
Jõhvi valla Pargitaguse küla Sarapuu ja Pihlaka kinnistute detailplaneeringu kehtestamine
Ettekandja: Silver Peepmaa.

Teet Enok: tänuväärne, et eravõtja ehitab. Kuidas selgitate aga seda, et kõrvalkrundile ei andnud 
Kaitseministeerium nõusolekut? Kuidas vallavalitsus väljastas ilma Kaitseministeeriumi nõusolekuta 
kasutusloa (päikesepargile)?



Silver Peepmaa: väljastaaud oli ehitusluba, Kaitseministeeriumiga suheldes oli esialgne seisukoht, et 
mingit probleemi pole. Hiljem tuli kirjalikult kardinaalselt teine seisukoht, hetkel on asi kohtus.
Teet Enok: on normaalne, et elamute kõrval on päikespark?
Silver Peepmaa: sinna on planeeritud hekk ja vajadusel paigaldatakse ka tõke. Kuna hetkel on 
kohtuprotsess pooleli, ei oska ütelda, kuidas laheneb.
Arthur Seppern: repliigina tahan ütelda, et eraettevõtjaid tuleb toetada, eriti elamute planeerimisel, et 
noored pered jääksid meile edasi elama. 

O t s u s t a t i: 14 poolthäälega  vastu võtta vallavolikogu otsus nr 353 „Jõhvi valla Pargitaguse küla
Sarapuu ja Pihlaka kinnistute detailplaneeringu kehtestamine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 16
Isikukeskse erihoolekande teenusmudeli rakendamiseks toetuse taotlemise volitamine ja rahalise 
kohustuse võtmine
Ettekandja: Sirli Tammiste.

Kaia Kaldvee taandas end hääletamisest.

O t s u s t a t i: 12 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
354 „Isikukeskse erihoolekande teenusmudeli rakendamiseks toetuse taotlemise volitamine ja rahalise
kohustuse võtmine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 17
Loa andmine hangete korraldamiseks
Ettekandja: Mare Rebban.

Istungilt lahkus Eduard East.

O t s u s t a t i: 12 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
355 „ Loa andmine hangete korraldamiseks” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr  18
Jõhvi Vallavolikogu valimiseks jaoskonnakomisjonide moodustamine
Ettekandja: Aksana Pungas.
Teet Enok: kas kõik lepingud on kontrollitud (seltsingulepingud)?
Aksana Pungas: jah.
Tamara Põlevina: kas arvate, et põhikooli direktor Liina Mihkelson jõuab juhtida kooli, ehitada uut 
kooli ja olla ka jaoskonnakomisjoni esimees?
Aksana Pungas: meile ei ole pretensioone tema tööle.
Paul Paas: direktor ei ehita kooli, selleks on vallavalitsuse terve rida ametnikke.

Paul Paas taandas end hääletamisest.

Teet Enok: kas seltsingulepingutega saab tutvuda?
Aksana Pungas: see on avalik info.

O t s u s t a t i: 10 poolthäälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
356 „ Jõhvi Vallavolikogu valimiseks jaoskonnakomisjonide moodustamine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 19
Rahaliste kohustuste võtmine (eterniidijäätmed)
Ettekandja: Svetlana Jürgens.

O t s u s t a t i: 12 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
357 „Rahaliste kohustuste võtmine „ (lisatud protokollile).



Päevakorrapunkt nr 20
Rahaliste kohustuste võtmine (biokompostrid)
Ettekandja: Svetlana Jürgens.

O t s u s t a t i: 12 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
358 „Rahaliste kohustuste võtmine „ (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 21
Nõusoleku andmine volikogu liikmete vallavalitsuse komisjoni liikmeks kinnitamiseks
Ettekandja: Max Kaur.

Sergei  Andrejev:  arutasime seda  teemat  majandus-  ja  eelarvekomisjonis,  jäin  eelnõu vastuvõtmise
suhtes eriarvamusele.  Kui audit on tehtud, on vaja vallavalitsusel vastu võtta otsus. Kui väidetakse, et
pole auditiks esitatud kõike dokumente, on vaja välja tuua, milliseid dokumente pole esitatud. Pole
selgitatud  komisjoni  moodustamise  eesmärki.  Pargi  Arenduse  nõukogu  ei  ole  suutnud  mind  kui
vallavalitsuse esindajat mitme kuu jooksul registrisse kanda.
Paul Paas: olen asjaga tegelenud, olemas on advokaadibüroo aruanne, kuid vaadatud on ainult  osa
dokumente, seega pole analüüs põhjalik. Komisjon ei hakka nagunii  otsuseid tegema, otsused teeb
volikogu. Miks pole nõukogu koosseseisus muudatusi registris kajastaatud, kahjuks hr Mänd lahkus,
sama probleem oli ka eelmisel suvel, vallavalitsus peab sellega tegelema.
Sergei  Andrjev: miks pole siis välja toodud, millised dokumendid auditist puuduvad?
Niina Neglason: see pole tänase volikogu teema.
Teet Enok: selle eest vastutab Keskerakond, kohalikele inimestele on tähtis, et saaksid lubatud jäähall
ja ujula. Kelle lubadus see oli?
Niina Neglason: see on nagunii ajutine komisjon, seda koosseisu volikogu on veel ainult kuuks ajaks.
On siis mõistlik moodustada? Las uus koosseis otsustab, teeme täna eelnõule esimese lugemise.
Martin Repinski: Keskerakond vastutab  kõige eest, mis on viimasel kolmel aastal toimunud juhtunud.
On ju positiivne, et on uus kaubanduskeskus ja kino. Pargikeskuse juhtkond peaks täitma kohustusi.
Oli lubadus I etapina kaubanduskeskus, lubatud II etapp on hetkel tegemata, vald peab jälgima, et
saaks asjad lõpuni viidud.
Teet Enok: tehke siis jäähall ja ujula valmis, et keegi ei saaks väita nagu oleks Jõhvi  pommiauk.
Arthur Seppern: mina leian ka, et pole mõtet komisjoni moodustada, kuna selle koosseisus volitused
lõpevad. Audit oli tõesti poolik, kuna kõiki dokumente ei esitatud.
Niina Neglason: kaks varianti, kas võtame päevakorrast maha või teeme esimese lugemise?
Paul Paas: eelnõus pole ju nimesid, tuleb uus koosseis ja paneb oma nimed.
Niina Neglason: hääletame siis eelnõu poolt või vastu?

O t s u s t a t i: 8 poolt-, 3 vastu- ja 1 erapooletuhäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta
vallavolikogu otsus nr 359 „Nõusoleku andmine volikogu liikmete vallavalitsuse komisjoni liikmeks
kinnitamiseks” (lisatud protokollile).

Seega on päevakord ammendatud ja istung lõppenud.
Järgmine istung toimub 14. oktoobril.

Niina Neglason
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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